
Všetkým záujemcom 

 

V Nitre dňa 17.08.2022 

 

 

VEC 

Vysvetlenie a doplnenie zverejnených podkladov k zákazke s názvom „Regenerácia 

vybraných vnútroblokov - obytný súbor Párovce, Nitra - II.“ 
 

Verejný obstarávateľ týmto odpovedá na doručené otázky k zákazke s názvom „Regenerácia 

vybraných vnútroblokov - obytný súbor Párovce, Nitra - II., vyhlásenej Výzvou na 

predkladanie ponúk č. 29398-MSP zverejnenou vo Vestníku ÚVO č. 137/2022 zo dňa 

15.06.2022. 

Verejný obstarávateľ týmto zverejňuje odpovede na otázky, ktoré boli doručené záujemcami 

v priebehu lehoty na predkladanie ponúk.  
 

Otázka č. 1 záujemcu: 

Predpokladáme správne , že parkovisko a rigol v časti 02 v smere od Schurmannovej ulice nie je 

predmetom obstarávania? 

Odpoveď na otázku č. 1: 

Nie je predmetom projektu. Je to nakreslené len z dôvodu, aby bolo možné navrhnúť oddeľovaciu 

zeleň a pritom vynechať miesto na parkovanie ( do ďalšej etapy). 

 

Otázka č. 2 záujemcu:  

Existujúci asfaltový chodník a plochy v časti 02 v smere od Schurmannovej zostávajú ? 

Odpoveď na otázku č. 2: 

Nie, treba počítať s odstránením (doplnené do výkazu výmer). 

 

Otázka č. 3 záujemcu: 

Bude do výkazu výmer doplnené odstránenie jestvujúcej dláždenej plochy pred kostolíkom sv. 

Štefana ? 

Odpoveď na otázku č. 3: 

Treba počítať s odstránením (doplnené do výkazu výmer). 

 

Otázka č. 4 záujemcu:  

Budú do výkazu výmer doplnené práce potrebné pre doplnený prepojovací chodník okolo kostolíka 

podľa výkresu č. 05a – Návrh riešeného územia – časť 2 v množstve 124 m2 ? 

 



Odpoveď na otázku č. 4: 

nerieši sa v tejto etape 
 

Otázka č. 5 záujemcu:4 

Prekrytie rigolu a  jestvujúce zábradlie na chodníku s napojením na Schurmannovu ulicu na ľavej 

strane pri garážach zostáva pôvodné ? 

Odpoveď na otázku č. 5: 

Projekt ani výkaz výmer s ich búraním neuvažuje, zostáva pôvodné. 

 
Otázka č. 6 záujemcu: 

Navrhovaná dlažba Premac – Korzo sa už nevyrába, určí obstarávateľ alternatívu ? 

Odpoveď na otázku č. 6: 

- dlažbu podobných rozmerov sme už nenašli, Premac na web stránke informuje ako dopredaj. 
Alternatívou môže byť ekonomická dlažba  
 

 

Otázka č. 7 záujemcu: 

Navrhnuté lavičky Brunea LB 456b sa už nevyrábajú , určí obstarávateľ alternatívu ? 

Odpoveď na otázku č. 7: 

doporučujem lavičku MM cite Portiqua PQA151 1820x650x770 bez podrúčok, agátové drevo 

 

Otázka č. 8 záujemcu: 

Situovanie preliezky P2 – Vojvoda a priľahlých lavičiek časti 01 - Hviezdna ulica bude potrebné zmeniť 

vzhľadom na ich umiestnenie do strmého svahu 

Odpoveď na otázku č. 8: 

- bude umiestnený do vyššej časti terasy, v prílohe dodaný zákres (Otázka 8_ vojvoda posun) 
 

 

 


